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Po raz koleiny zwracam sig z uprzejm4 pro6b4 w imieniu '

mieszkancow Wloclawka o jak najszybsz4 naprawg nawierzchni

na mo$cie stalowym i innych ulicach naszego miasta.

W chwili obecnej stan nawierzchni ulic jest katastrofalny,

c o zagra 2a b ezpie cznemu porus zan iu s i I poj azdow.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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